



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

JUNE / JUIN 2024

Hello,

The **Ontario Learn and Stay Grant** for the 2024-2025 academic year is available now.

The grant is for students in regions of Ontario, such as Nickel Belt, that are short health care workers, studying in priority programs at the diploma, undergraduate, masters and postgraduate levels.

Programs include:

- Practical Nursing
- Paramedic
- Medical Laboratory Technology / Science
- Bachelor Honours / Bachelor of Science in Nursing
- Master of Science in Nursing / Nurse Practitioner MSc Nursing

Many of the eligible programs are offered at Cambrian College, Laurentian University, College Boréal and Northern College.

The **Ontario Learn and Stay Grant** requires that the graduate commit to working in the region where they studied for a minimum of six months for every year of study funded by the grant.

For more information, visit:

www.ontario.ca/page/ontario-learn-and-stay-grant

If we can be helpful, please call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Until next month...

Bonjour,

La **Subvention ontarienne Apprendre et Rester** pour l'année scolaire 2024-2025 est maintenant disponible.

La subvention est pour les étudiant.es dans les communautés de l'Ontario, telles que Nickel Belt, qui manquent de personnel de santé et qui suivent des programmes prioritaires au niveau du diplôme, du premier cycle, de la maîtrise et du troisième cycle.

Ces programmes incluent :

- Soins infirmiers auxiliaires
- Soins paramédicaux
- Technologie / sciences de laboratoire médical
- Baccalauréat / baccalauréat spécialisé en soins / sciences infirmiers
- Maîtrise en sciences infirmières / infirmière praticienne, M. Sc. Inf.

Un bon nombre des programmes éligibles sont offerts au Collège Cambrian, à l'Université Laurentienne, au Collège Boréal et au Collège Northern.

L'une des conditions de la **Subvention ontarienne Apprendre et Rester** exige que le ou la diplômé.e s'engage à travailler dans la région où il ou elle a étudié pendant au moins six mois pour chaque année d'études financée par la bourse.

Pour plus d'informations visiter:

www.ontario.ca/fr/page/subvention-ontarienne-apprendre-et-rester

Si nous pouvons vous aider, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca